

Title (en)
Housing for a lamp ballast.

Title (de)
Gehäuse für ein Lampen-Vorschaltgerät.

Title (fr)
Boîtier pour un ballast de lampe.

Publication
EP 0621742 A2 19941026 (DE)

Application
EP 94105615 A 19940412

Priority
DE 9305978 U 19930420

Abstract (en)
The housing consists of an upper part which comprises three separate cover caps (3, 8), the two lateral cover caps (8) being held by one lock each. The lock consists in each case of two lateral holding channels (24) which have a perpendicularly running groove (23) on the central cover cap, into which groove a perpendicular rib (22) engages on the inside of the longitudinal side wall (14) of the lateral cover cap (8). In addition, a central holding tongue (25) is attached to the top area (10) of the lateral cover cap (8), in the horizontal groove (26) of which central holding tongue a rib (27) engages on the outside of the narrow side wall (21) of the central cover cap (3). <IMAGE>

Abstract (de)
Das Gehäuse besitzt ein Oberteil aus drei getrennten Abdeckkappen (3, 8), wobei die beiden seitlichen Abdeckkappen (8) durch jeweils eine Verriegelung gehalten werden. Die Verriegelung besteht aus je zwei seitlichen Haltelaschen (24) mit einer senkrecht verlaufenden Nut (23) an der mittleren Abdeckkappe, in die eine senkrechte Rippe (22) innen an der Längs-Seitenwand (14) der seitlichen Abdeckkappe (8) eingreift. Außerdem ist an der Deckfläche (10) der seitlichen Abdeckkappe (8) eine mittlere Haltelasche (25) angesetzt, in dessen waagrechte Nut (26) eine Rippe (27) außen an der Schmal-Seitenwand (21) der mittleren Abdeckkappe (3) eingreift. <IMAGE>

IPC 1-7
H05B 41/02

IPC 8 full level
F21V 23/02 (2006.01); **H01F 27/02** (2006.01); **H05B 41/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
F21V 23/02 (2013.01); **H05B 41/02** (2013.01)

Cited by
US5757136A; CH700927B1; EP0735800A3

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0621742 A2 19941026; **EP 0621742 A3 19950405**; **EP 0621742 B1 19980812**; AT E169793 T1 19980815; DE 59406634 D1 19980917;
DE 9305978 U1 19930617

DOCDB simple family (application)
EP 94105615 A 19940412; AT 94105615 T 19940412; DE 59406634 T 19940412; DE 9305978 U 19930420